
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Polgármesteri  Hivatal  Tanácskozótermében  Balmazújváros  Város  Önkormányzat 
Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2011. december 13-i nyílt üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: mellékelt jelenléti ív szerint
Polgármesteri Hivatal részéről: Takács Erika közművelődési ügyintéző

Továbbá:
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető
Balmazújvárosi Általános Iskola részéről: Zsuposné Juhász Margit igazgató

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 
3 fővel határozatképes.

 
Szarvas Endre bizottsági elnök
A napirenddel kapcsolatban annyi módosító javaslatom lenne, hogy a 3. számú előterjesztést vegyük 
le a napirendről, mivel nem a mi bizottságunk hatásköre ez a téma. Ki az, aki elfogadja a módosított  
napirendet?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 3  
igen szavazattal elfogadta a napirendet.

1. napirend: Tájékoztató a település foglalkoztatási helyzetéről

Szarvas Endre bizottsági elnök
Én nagyon sajnálom, hogy a kirendeltség-vezető úr nem tud részt venni az ülésen, biztosan lett volna 
hozzá  kérdése  a  bizottsági  tagoknak.  Ráadásul  először  vett  volna  részt  egy ilyen  ülésen,  mint  a 
Munkaügyi Központ új vezetője, szerintem meg kellett volna jelennie. Remélem, a holnapi testületi 
ülésen  jelen  tud  lenni. Engem  például  érdekelne,  hogy  a  támogatások  létszáma,  illetve  az  erre 
felhasznált összegek mit takarnak. Talán holnap sikerül erre is rákérdezni. Van-e valakinek kérdése, 
véleménye, hozzászólása?

Csobán Juliánna
Én örülök, hogy megszüntettek már olyan képzéseket, mint pl. a bolti eladó, amiből már túlképzés 
van, nem tudnak elhelyezkedni az emberek. 

Takács Erika
Vannak képzések, amelyekre pedig nagyon nagy lenne az igény. Pl. hentes képzés nincs az utóbbi 
időben, pedig lenne rá kereslet.

Csobán Juliánna
Sok panasz van, hogy igazán nem kapnak sok segítséget az emberek, csak a regisztrálás miatt kell 
jelentkezniük, munkát nekik kell találniuk. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki elfogadja a beszámolót?



Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 3 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

179  /2011. (XII. 13.) sz. ISZKB határozat:  

Tájékoztató a település foglalkoztatási helyzetéről

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
Hajdú-Bihar  Megyei  Kormányhivatal  Munkaügyi  Központ  Balmazújvárosi  kirendeltségének 
tájékoztatóját a település foglalkoztatási helyzetéről, elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

2. napirend: Előterjesztés az Önkormányzat 2012. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
A  munkatervvel  kapcsolatban  van-e  kérdése  valakinek?  Vélemény,  hozzászólás,  javaslat?  A 
közmeghallgatás az eddigiektől eltérően áprilisban lesz, a téma pedig nagyon jó, aktuális. Ki az, aki 
elfogadja a munkatervet?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 3 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

180/2011. (  XII. 13.) sz. ISZKB határozat:  

Az Önkormányzat 2012. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága az 
Önkormányzat 2012. évi munkatervét  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

3. napirend: Előterjesztés a Veres Péter Gimnázium, Szakközépiskola és Szakképző intézmény  
részére forrás biztosítása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? Az előterjesztés 
lényege, hogy 6 millió forintot zárolt az önkormányzat, és ebből 2 millió forintot visszaad, hogy a 
Dalkia felé rendezze a tartozást.

Végh István
Meddig szól a szerződés?

Szarvas Endre bizottsági elnök
2013-ban szűnik meg minden intézménynek a szerződése. Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 3 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

181  /2011. (XII. 13.) sz. ISZKB határozat:  

A Veres Péter Gimnázium, Szakközépiskola és Szakképző intézmény részére forrás 
biztosítása tárgyában
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Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
Veres  Péter  Gimnázium,  Szakközépiskola  és  Szakképző  intézmény  részére  forrás  biztosítása 
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

4. napirend:  Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  közalkalmazotti  
létszámának csökkentése tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Vezendi Andrásné
Amennyiben elfogadják a köznevelési törvényt, akkor 500 fő gyerekig az óvodában 1 fő óvodatitkár 
lesz engedélyezve.  Az intézmény két  egységgel  működik,  a  bölcsődének is  kell  egy titkár,  mivel 
szakmailag önálló intézményegységként működik. Most a két óvodatitkár ellátja azt a feladatot, amit 
eddig a három óvodatitkár, sőt még térítési díjat is ők szednek. Ha itt marad az Elamennek a térítési  
díj  beszedési  kötelezettsége  az  önkormányzatnál,  akkor  ilyen  feladat  megosztást  is  tudunk  a  két 
óvodatitkárnak  biztosítani.  Ez  még  a  jövő  kérdése,  hogyan  találjuk  meg  a  két  óvodatitkárnak  a 
feladatait, de a három biztos, hogy felesleges. Úgy gondolom, hogy egy vezetőnek fontos egy olyan 
humán erőgazdálkodásban előre nézni, hogy azt mondja, ami felesleges, az felesleges. Ami pedig kell, 
azért harcolok. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
3 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

182  /2011. (XII. 13.) sz. ISZKB határozat:  

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény közalkalmazotti létszámának csökkentése 
tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága az 
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény közalkalmazotti létszámának csökkentése  tárgyában készült 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

5. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Általános  Iskolában  iskolatitkári  álláshely  
átminősítése tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény,  hozzászólás? Én támogatom 
akkor, ha ez nem kerül több pénzbe. 

Zsuposné Juhász Margit
Semmiképpen nem kerül több pénzbe. Megpróbáltam előre gondolkodni, és mivel egy iskolatitkári 
álláshely felszabadul nyugdíjba vonulás miatt, ezért erre az álláshelyre kértem meg a rendszergazdai 
álláshelyet.  Nekünk sincs most  arra  szükségünk, hogy mindenképpen betöltsük ezt  az álláshelyet, 
ezért gondoltam azt, hogy belső átcsoportosítással ezt meg tudom oldani. Mivel az iskolatitkár bruttó 
bére 128 ezer forint volt, azt gondolom, hogy ez mindenképpen fedezi annak a rendszergazdának a 
bérét, akit fel szeretnék venni, mert valószínű, hogy még fel sem fogom használni ezt a bért, mert egy 
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középfokú végzettséggel betölthető ez az álláshely. Ha betöltöm ezt az álláshelyet egy D6 besorolású 
dolgozóval, akkor bruttó 96 ezer forinttal meg tudom oldani, tehát bért fogok megtakarítani.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Tehát nem egy felsőfokú végzettségű dolgozót vesz fel az igazgató asszony?

Zsuposné Juhász Margit
Természetesen nem.

Takács Erika
Az alaphelyzet  az, hogy van egy E14 besorolású álláshely bruttó 128 ezer forinttal.  Ez egyébként 
átsorolva rendszergazdai állásra maximum egy F2 besorolásig mehet el, mert arra van 126 ezer forint 
bruttó bér. 

Zsuposné Juhász Margit
Mivel a rendszergazda technikai  dolgozónak számít, ezért  nem kell  meghirdetni  az álláshelyet.  A 
rendszergazdai álláshelynél nem kikötés a felsőfokú végzettség.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal? 
 

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
3 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

183  /2011. (XII. 13.) sz. ISZKB határozat:  

A Balmazújvárosi Általános Iskolában iskolatitkári álláshely átminősítése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
Balmazújvárosi  Általános  Iskolában  iskolatitkári  álláshely  átminősítése  tárgyában  készült 
előterjesztés határozati javaslatának a./ alternatíváját javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke az ülést bezárta.

K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Csonka-Kis Pál
bizottsági tag

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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